

[SEARCH BLOG](#)
[FLAG BLOG](#)
[SHARE](#)
[Next Blog>](#)
[Create Blog](#) | [Sign In](#)

Scéala na Wombait



18 August 2005

Backstroke of the West

Ró-ghreannmhar!

<http://www.winterson.com/2005/06/episode-iii-backstroke-of-west.html>

Posted by Muddle-headed Wombat at [11:32 PM](#)

1 comments:

[%20](#) said...

你继续对话。

Thee Dialog Continue.

2005年，西部人谁使字幕开始了跨文化对话仰泳。

In 2005, the backstroke of the west subtitler began a cross cultural conversation.

在2009年已制订的反应。

In 2009 a response has been formulated.

%20 介绍 '後面偷懶與媒介' 媒体分析/视频的未來视频媒体搜索概念的考古证明/截止的上/重新编译系统，适用于所有星球大战围绕影片的作为进入仰泳的背景下采取行动释放分布式媒体。

%20 introduces 'Thee Backslacpkipng With Media' a media analysis/video archeological proof of concept of a future video media search/cut-up/recompile system as applied to all the Star Wars media distributed around the release of the movie which acted as the backdrop to the backstroke.

http://www.noneinc.com/tBSWM/tBSWM_FAQ.html

要充分认识字幕托词，你必须下载完整的DVD，而是为了获得一本介绍认识，预览任何章节浏览：（播放选项是正确的）


To fully appreciate the subtitle subterfuge, you'll have to download the full DVD, but to gain an understanding of this presentation, preview any chapter here: (Play options are on

Muddle-Headed Memes and Musings


**...ag blogáil ar an tsean-nós ó 2004
...*bloggin' it ol' skool*
since 2004**

Ná chaill bomaite amháin sc

 Posts 

 Comments 

Cuardaigh

powered by 

Cartlann

- ▶ 2009 (12)
- ▶ 2008 (7)
- ▶ 2007 (2)
- ▶ 2006 (27)
- ▼ 2005 (71)
 - ▶ December (5)
 - ▶ November (1)
 - ▶ October (8)
 - ▶ September (8)
 - ▼ August (3)
 - [Tá mé i mo diariomhaire](#)
 - [Backstroke of the West](#)
 - [imni](#)
 - ▶ July (6)
 - ▶ June (5)
 - ▶ May (10)
 - ▶ April (10)
 - ▶ March (7)
 - ▶ February (3)
 - ▶ January (5)

